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 PROTOKÓŁ Nr 8/7/2011 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty  

odbytego w dniu 07.12.2011r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 10.30. 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego 
 na lata 2011-2019, 
 b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r., 

3. Sprawy róŜne. 
 
Przewodniczący Paweł Gręda poinformował Radnych, Ŝe w imieniu Starosty 
i Wicestarosty na posiedzeniu Komisji jest Członek Zarządu Pan Wiesław 
Basiak. 
 
Radny Pan Jan Prasał dołączył na posiedzenie Komisji o godz. 10.35. 
  
Ad – 2 
 
Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz  przedstawiła projekty uchwał dotyczące: 
 

• zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2011 – 2019; 

• zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r. 
 
oraz poinformowała Radnych o nowych zmianach dot. WPF oraz w budŜetu, 
które zostały przyjęte przez Zarząd Powiatu dn. 07.12.2011r. 
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W dyskusji głos zabrali:  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron – skierował prośbę do Pani 
Skarbnik, aby po nowych zmianach w projektach uchwał dot. WPF i budŜetu nie 
drukowała całości załączników tylko przygotowywała opisówki poszczególnych 
zmian w tabelach. 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz -  powiedziała, Ŝe budŜet się zmienił i dlatego 
daje takie załączniki aby kaŜdy Radny wiedział jak będzie wyglądała uchwała 
którą przyjmuje Rada Powiatu. Dodała, Ŝe nie robi autopoprawki do projektu 
uchwały tylko poprawia cały projekt. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron -  powiedział, Ŝe źle go 
Pani Skarbnik zrozumiała. Dodał, Ŝe prosił tylko o opisówkę zmian 
w załącznikach a nie autopoprawki projektu uchwał. Poinformował Panią 
Skarbnik, Ŝe Starosta podziela jego punkt widzenia co do opisówek 
z załączników do projektów uchwał WPF i budŜetu.   
 
Radny Paweł Gręda – powiedział, Ŝe chodzi o wypunktowanie nowych zmian 
w projektach uchwał na jednej kartce, a nie drukowania wszystkiego jeszcze raz.  
 
Radny Jerzy Rąbalski – powiedział, Ŝe projekty, które przygotowuje Pani 
Skarbnik są drukowane w takiej postaci poniewaŜ są one wymagane przepisami. 
Dodał, Ŝe nie rozumie intencji Przewodniczącego Rady. 
 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011-2019 
oraz w sprawie zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 
 
Radny Pan Krzysztof Obratański dołączył na posiedzenie Komisji o godz. 
11.05. 
 
Ad – 3 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy PKS w Końskich zwracał się 
z prośbą do Zarządu Powiatu o ewentualne ratowanie zakładu, i czy były 
rozmowy z samorządami lokalnymi o rozwaŜane moŜliwości komunalizacji 
przez Powiat lub teŜ przez inne gminy Powiatu Koneckiego. Dodał, Ŝe na dzień 
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dzisiejszy sytuacja jest dramatyczna, a pracownicy dostali faxem informację, Ŝe 
firma została postawiona w stan likwidacji.  
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe w poprzedniej kadencji 
była rozwaŜana sprawa ewentualnego wejścia samorządu w proces ratowania 
PKS w Końskich skierowano pismo do Ministerstwa w tej sprawie. Dodał, Ŝe 
powiat otrzymał pismo od Ministerstwa, Ŝe sprawy PKS-u nie są w jego 
kompetencji. Poinformował takŜe, Ŝe w tej kadencji Ministerstwo wysłało pismo 
z informacją, Ŝeby samorząd powiatowy ustosunkował się i zajął stanowisko 
w temacie przejęcia i nadzoru nad PKS-em. Dodał, Ŝe posiedzenie Zarządu 
Powiatu w tym temacie się odbyło i był na tym posiedzeniu obecny dyrektor 
PKS z informacją o aktualnej sytuacji zakładu. Zarząd uznał, Ŝe nie ma 
środków, a stanowisko w tej sprawie zostało dostarczone na piśmie do 
Dyrektora PKS-u.   
 
 Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 11.10. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
…..............................    …..................................... 
Anna Lisowska     Paweł Gręda 
 
 
 
 Końskie, dnia 07.12.2011r. 
 
 


